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Nr. 14 BRIEF VAN DE MINISTER VOOR JEUGD EN GEZIN

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 1 september 2009

In mijn brief van 13 augustus jl. (Kamerstuk 31 839, nr. 11) heb ik u geïn-
formeerd over de stand van de wachtlijsten jeugdzorg per 1 juli jl. en heb
ik u gemeld dat ik mij grote zorgen maak over de ontwikkeling bij de
wachtlijsten jeugdzorg. In aanvulling daarop bericht ik u als volgt.

Voor 2008 en 2009 heb ik prestatieafspraken gemaakt met de provincies
en de grootstedelijke regio’s (hierna: de provincies), die gepaard gaan met
extra middelen van zowel het programmaministerie als de provincies.

De cijfers van 1 juli jl. lieten tot mijn spijt niet de verwachte daling van de
wachtlijst zien, maar een lichte stijging. Ten gevolge van deze ontwikke-
ling heb ik met alle gedeputeerden en regio-bestuurders (hierna: bestuur-
ders) afzonderlijk gesproken over de aanpak van de wachtlijsten in hun
provincie.
In deze gesprekken heb ik de bestuurders erop gewezen dat ik mij grote
zorgen maak. Wij hebben gesproken over wat men de afgelopen tijd heeft
gedaan aan extra inspanningen, wat per provincie de verklaring van de
stijging, dan wel de onvoldoende daling is en wat men nog gaat doen om
de wachtlijsten langer dan negen weken op nul te brengen. Zoals aange-
kondigd in mijn brief van 13 augustus jl., heb ik alle bestuurders aange-
sproken op het nakomen van de afspraken. Tevens heb ik in elk gesprek
aan de bestuurder gevraagd mij de zekerheid te geven dat de wachtlijsten
langer dan negen weken aan het einde van het jaar weg zijn.

Van hun kant gaven de bestuurders aan het te waarderen om met mij in
gesprek te gaan over de wachtlijsten en te kunnen uiteenzetten welke
acties zij ondernemen om de wachtlijsten weg te werken.

De gesprekken leveren een wisselend beeld op wat betreft de ontwikke-
ling van de vraag in de onderscheiden provincies. Tegelijkertijd gaven
veruit de meeste bestuurders aan ervan uit te gaan dat de wachtlijsten
eind 2009 zullen zijn weggewerkt. Deze inzet van de provincies wordt door
mij zeer gewaardeerd.
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In een enkel geval kon mij hierover (nog) geen zekerheid worden gegeven.
Waar de prognose van de groei voor 2009 niet hoger is dan die waarop de
prestatieafspraken zijn gebaseerd, heb ik – in lijn met mijn brief d.d.
13 augustus jl. aan uw Kamer – duidelijk gemaakt dat het niet nakomen
van de gemaakte afspraken voor mij niet acceptabel is.

Op 24 augustus heb ik bestuurlijk overleg gevoerd met het Interprovin-
ciaal Overleg (IPO) over de wachtlijsten. Het IPO deelt mijn mening dat het
niet acceptabel is dat een provincie of regio waarvan de groei binnen de
raming blijft de wachtlijsten aan het eind van het jaar niet heeft wegge-
werkt.

Samen met de bestuurders wil ik nauw betrokken blijven bij de situatie.
Wij hebben afgesproken de komende periode intensief contact te houden
over de ontwikkelingen bij de wachtlijsten.

Het leek mij goed u in algemene zin direct te informeren over de gevoerde
gesprekken. Deze week sturen alle provincies mij nadere informatie. Zodra
ik deze informatie ontvangen heb, zal ik u in een vervolgbrief het complete
beeld van de wachtlijstontwikkeling geven en u voorts melden welke
conclusies ik hieruit trek en waar dit mij toe leidt. Zoals aangegeven in
mijn brief van 13 augustus jl. zal ik u die brief zo spoedig mogelijk in
september toezenden.

De minister voor Jeugd en Gezin,
A. Rouvoet
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